
 Referat Årsmøde Wiedergården 
den 08. april 2024 

  

   Mødeleder: Jytte Zaar 

         Referent: Gitte Larsen 

             Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
Brugerrådet foreslog Peter Grovermann. Valgt med applaus. 

2. Beretning og økonomi 
Hanne Bertelsen gav i sin årsberetning status over flg: 
Nyanskaffelser: Skærme i salen og i flere mødelokaler; teleslynge; varmegardiner ved 
indgangen; 
Nyt udstyr i motionen; nyt keramikværksted, mm. 
Organisering: afholdelse af temagruppemøder med formål, der er at skabe et direkte 
talerør til Brugerrådet. Plan for afholdelse af åbent hus dage /møder for nye brugere. 
Samarbejde med Dragør skole: Projekt bygning af fuglehuse i træværkstedet (46 elever fra 
6.klasse), køkkenhold med fremstilling af mormormad, elever introducerede sociale medier 
for seniorerne. 
Nye hold/aktiviteter: Elcykelhold, KOL-sang, webinarer med videnskabsforedrag fra Aarhus 
universitet, mm. Endvidere blev nævnt en lang række foredrag om sundhedsfaglige emner, 
der kommer på programmet i efteråret. 
Cafeen:  Evt. overskud går i husets kasse. Det blev pointeret, at man skal huske at bestille 
mad/evt. afbestille i god tid, så madspild kan minimeres. 
Økonomi: 
Regnskabet for 2023 viser et underskud på 9.332 kr. Et beløb, som kommunen har trukket 
tilbage, da varmeregningen blev mindre end budgetteret. 
2 fundraisere arbejder på at rejse fondsmidler. 
Økonomisk støtte kom i 2023 fra: Velux Fonden, Wiedergårdens venner (146.00 kr.), 
Brugerrådet, Paragraf 18 puljen, Leise Neel Walløe fond samt Blomsterhandler Bøge 
Andersens fond. 
Ånden i huset: Beretning blev afsluttet med en opfordring til at tage rigtig godt mod nye 
brugere, vise venlighed og hjælpsomhed. 
Beretningen blev vedtaget med applaus. 

3. Indkomne forslag:  ingen forslag 

4. Valg til Brugerrådet 
Ole Larsen og Leise Svane Andersen genopstillede ikke. 
Da der ikke meldte sig flere kandidater, end der var behov for (2 til Brugerrådet, 2 
suppleanter),  
var der fredsvalg. 
Arne Kindler - genvalgt for 2 år 
Peter Grovermann - nyvalgt for 2 år 



Jytte Zaar  - Suppleant for 1  
Vonni Voer - Suppleant for 1 år 

5. Afrunding 
Hanne Berthelsen takkede Ole og Leise for deres store engagement og arbejdsindsats i 
Brugerrådet. 
Takkede dirigenten for at føre os igennem mødet i god ro og orden samt Brugerrådets 
referent for løbende at holde styr på rådets mange debatter, forslag og beslutninger. 
Hanne B. sluttede med at byde velkommen til de 2 nye i Brugerrådet. 

 
 
 


